
Oświadczenie złożone 
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na 27. posiedzeniu Senatu 
w dniu 21 lutego 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

W ostatnim okresie główny inspektor transportu drogowego przesyła do jednostek prowadzących ratow-
nictwo medyczne w kraju zdjęcia z fotorapidów, na których widać karetki pogotowia ratunkowego będące 
w akcji, przekraczające dopuszczalną w danym miejscu prędkość. To powoduje dużą dezorganizację pracy 
administracji tych jednostek, ponieważ do każdego takiego zdarzenia główny inspektor transportu drogowego 
wymaga dokładnego wyjaśnienia zaistniałej sytuacji. Sprawa ta dotyczy setek przypadków w skali kraju.  

Powstaje pytanie, czy taka droga biurokratyczna w tym przypadku jest potrzebna. Ponadto zaplanowana 
rozbudowa fotoradarów będzie potęgowała ten problem. 

Czy ministerstwo dostrzega wyżej wskazany problem i planuje jego rozwiązanie? 

Z poważaniem 
Waldemar Kraska 




